
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 3/2014 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 54/2014                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναβολή συζήτησης και λήψης απόφασης επί του 
24ου θέματος «Έγκριση ή μη ανανέωσης της άδειας 
άσκησης υπαίθριου πλανόδιου εμπορίου της 
Τ.Κωνσταντινίδου». 

 
Σήμερα 10 Φεβρουαρίου του έτους 2014 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 συνήλθε σε 

τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 6-2-2014 γραπτή πρόσκληση 
του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, 
τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, 
σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 3443/2006. 

Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41μελών βρέθηκαν παρόντα 37 μέλη: 

Παρόντες 
1)Μ. Σουμελίδης, 2)Θ. Θεοδωρίδης, 3)Α. Λαζαρίδης, 4)Ν.Τσιαμήτρος, 5)Β.Σταυροπούλου, 6)Ε.Αρχοντάκη, 
7)Π.Παυλίδης, 8)Τ.Χατζηαθανασίου, 9)Θ.Αγγελίνας,10)Λ.Πουλασουχίδης,11)Κ.Βοργιαζίδης, 2)Ν.Μωυσιάδης, 
13)Χ.Κούτρας, 14)Ν.Μαυροκεφαλίδης, 15)Χ.Γαϊτάνου, 16)Α.Καγκελίδης, 17)Μ.Παπαϊωάννου,18)Θ.Κορωνάς, 
19)Γ.Κάκαρης, 20)Β.Παπαδόπουλος, 21)Κ.Κουτσαντάς,22)Β.Λυκοστράτης,23)Α.Δέλλας,24)Α.Νεστορόπουλος, 
25)Α.Γκαμπέσης,26)Κ.Κοστογλίδου,27)Α.Βασιάδης, 28)Β.Γιαννουλάκης, 29)Χ. Τσιούντας, 30)Ε. Γουναράς, 
31)Γ.Σουμπέκας, 32)Κ. Παναγιωτίδης, 33)Δ. Γκέκα, 34)Α.Παπαδόπουλος, 35)Ι. Σοφρόνωφ, 36)Γ. Μελιόπουλος, 
37)Ι.Αγγέλογλου. 

                    Απόντες 
Δ.Δάσκαλος, Γ.Μιχαηλίδης, Λ.Τσαβδαρίδης, Σ.Κουμτσίδης 

         Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                     Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Δ. Κουλουριώτης, Ν. Αγγέλου, Ι. Παπαδόπουλος, Ι. Λιάτσιου Κ.Καπανίδης 
Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Σ.Ασλάνογλου, Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, 
Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ.Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, 
Χ.Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ.Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Τ.Χατζηαθανασίου και Ι.Σοφρόνωφ. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 38/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Β.Σταυροπούλου, Ι.Σοφρόνωφ. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 39/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 41/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος, Τ.Χατζηαθανασίου και 
αποχώρησε ο κ.Κ.Κουτσαντάς. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 42/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος, Β.Λυκοστράτης, 
Π.Παυλίδης, Κ.Παναγιωτίδης, Α.Γκαμπέσης, Κ.Κοστογλίδου και προσήλθε ο κ.Κ.Κουτσαντάς. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 43/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος, Ε.Αρχοντάκη, 
Κ.Κοστογλίδου, Β.Λυκοστράτης, Α.Βασιάδης, Π.Παυλίδης, Κ.Παναγιωτίδης, και αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Νεστορόπουλος, 
Γ.Σουμπέκας, Θ.Θεοδωρίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 44/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Κοστογλίδου, Ι.Αγγέλογλου, Χ.Τσιούντας. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 45/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ε.Γουναράς, Κ.Παναγιωτίδης, Ν.Τσιαμήτρος, 
Γ.Κάκαρης και προσήλθε ο κ.Ι.Αγγέλογλου. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 46/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος, Τ.Χατζηαθανασίου και 
προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Κάκαρης, Κ.Παναγιωτίδης, Ε.Γουναράς, Ν.Τσιαμήτρος, Θ.Θεοδωρίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 47/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Τ.Χατζηαθανασίου και αποχώρησε η κ.Ε.Αρχοντάκη. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 48/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Θ.Αγγελίνας, Γ.Κάκαρης. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 50/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ.Α.Λαζαρίδης, Ε.Γουναράς και προσήλθαν οι κ.κ. 
Θ.Αγγελίνας, Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος, Ε.Αρχοντάκη, Β.Γιαννουλάκης. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 52/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Βασιάδης, Κ.Παναγιωτίδης. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 55/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Δέλλας, Α.Κακελίδης και προσήλθαν οι κ.κ. 
Κ.Παναγιωτίδης, Α.Λαζαρίδης. 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 56/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Κουτσαντάς, Ν.Τσιαμήτρος. 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 57/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Κ.Κουτσαντάς, Ν.Τσιαμήτρος 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 59/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Κουτσαντάς, Χ.Κούτρας. 
18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 65/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Θ.Κορωνάς, Θ.Θεοδωρίδης. 
19) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 66/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Θ.Κορωνάς. 
20) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 68/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Μ.Σουμελίδης. 
21) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 70/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Π.Παυλίδης, Ι.Σοφρόνωφ. 
22) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 71/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Μελιόπουλος. 



Πρόεδρος: Θα επιθυμούσα, αν είναι δυνατόν, να προτάξουμε όλα τα θέματα που έχουν 
σχέση με τις ανανεώσεις αδειών άσκησης υπαίθριου πλανόδιου εμπορίου, καθώς είναι 
παρόντες στη συνεδρίαση αρκετοί από τους ενδιαφερόμενους πολίτες. 

Συμφωνεί το σώμα; 
Μέλη: Ναι.   
Στη συνέχεια, αφού δέχθηκε το συμβούλιο να προταχθεί το 24ο θέμα του 6ου  θέματος 

της ημερήσιας διάταξης,  ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα έθεσε υπόψη του συμβουλίου το 
από 5-2-2014 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Θεόφιλου Κορωνά, που έχει ως εξής: 

Έχοντας υπόψη : 
Τις διατάξεις του αρθ. 94 παρ. 6, εδάφιο 30 του Ν. 3852/2010 ¨Νέα αρχιτεκτονική της 

Αυτοδιοίκησης και της Αποκεντρωμένης Διοίκησης – Πρόγραμμα Καλλικράτης¨ σύμφωνα με 
το οποίο προστίθεται στον Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων η παρακάτω αρμοδιότητα : Η 
χορήγηση (με απόφαση δημοτικού συμβουλίου) άδειας άσκησης υπαίθριου πλανόδιου εμπορίου 
και ο καθορισμός του ανώτατου αριθμού των αδειών αυτών στον Δήμο καθώς και η συγκρότηση 
(με απόφαση Δημάρχου) της Επιτροπής Υπαίθριου Πλανόδιου Εμπορίου.  

Τις διατάξεις του αρθ. 1 του Ν.2323/1995 με θέμα ¨Υπαίθριο εμπόριο και άλλες 
διατάξεις¨ όπως τροποποιήθηκε και ισχύει μέχρι σήμερα. 

Τις διατάξεις του αρθ. 5 του  Π.Δ. 254/ 2005 ¨Ρύθμιση υπαίθριου εμπορίου (πλανόδιου 
και στάσιμου), όπως τροποποιήθηκε και  ισχύει σήμερα, σύμφωνα με το οποίο : Η αίτηση 
ανανέωσης με τα απαραίτητα δικαιολογητικά υποβάλλεται από τον κάτοχο της αδείας, 
στην αρμόδια αρχή που έχει εκδώσει την άδεια αυτή, μέχρι την 31η Ιανουαρίου του έτους 
λήξης της. 

Η άδεια υπαίθριου στάσιμου εμπορίου που κατέχει η ενδιαφερόμενη έχει ημερομηνία 
λήξεως την 31/12/2012 επομένως οι αιτήσεις ανανέωσης που υπέβαλε την 28/1/2014 και την 
30/1/2014 είναι εκπρόθεσμες γιατί δεν υποβληθήκανε μέχρι τις 31 Ιανουαρίου του έτους λήξης 
της άδειας ήτοι έως την 31/1/2012.  

Σύμφωνα με τα παραπάνω δεν υφίσταται άδεια σε ισχύ κατά την υποβολή των 
παραπάνω αιτήσεων ανανέωσης ώστε να υπάρξει αντικείμενο συζήτησης περί ανανέωσης  
αυτής της άδειας. και ελέγχου των επισυναπτόμενων δικαιολογητικών. 

Η ενδιαφερόμενη έχει υποβάλει και την 7/1/13 εκπρόθεσμη αίτηση ανανέωσης στην 
οποία ο Δήμος Βέροιας έχει απαντήσει αρνητικά με το υπ. αριθμ. 541 της 10/1/2013 έγγραφο 
του. 

Την από 21-01-2014 γνωμοδότηση του Γραφείου Νομικών Συμβούλων του Δήμου 
Βέροιας κατόπιν ερωτήματος του αρμόδιου Αντιδημάρχου. 

Καλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει για την μη ανανέωση  της αριθ. 
1446/2-6-2010 άδειας άσκησης υπαίθριου επαγγέλματος σταθερή καντίνα σε ιδιωτικό χώρο 
της κα Κωνσταντινίδου Τερέζας.  

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Κορωνάς: Στην περίπτωση της Τ.Κωνσταντινίδου έχουμε εκπρόθεσμη υποβολή 

δικαιολογητικών. Αν το Δ.Σ. κρίνει ότι η αίτηση για την ανανέωση της άδειας δεν πειράζει που 
δεν κατατέθηκε εμπρόθεσμα, θα πρέπει να γίνει στη συνέχεια κι ο έλεγχος των 
δικαιολογητικών από την υπηρεσία και μετά να συζητηθεί η ανανέωση της άδειας. 

Πρόεδρος: Μια ενημέρωση θέλω. Επειδή το υπόμνημά σας αναφέρει ότι θα καταθέσετε 
συμπληρωματικά χαρτιά, αυτό όμως το υπόμνημα που κατατίθεται ιδιοχείρως και λέτε ότι 
εσείς τα καταθέσατε, θα πρέπει να επιβεβαιωθεί από την Υπηρεσία. Δε μπορεί ο καθένας να 
καταθέτει τη δική του μαρτυρία ότι κατάθεσε όλα τα δικαιολογητικά. Ας αναβληθεί το θέμα 
για να  επιβεβαιωθεί από την Υπηρεσία ότι καταθέσατε τα έγγραφα που επικαλείστε. 

Κορωνάς: Στην περίπτωση αυτή δεν έχουμε τη γνώμη της Υπηρεσίας ότι δεν υπάρχει 
λόγος ανάκλησης. Εδώ έχουμε μια άδεια που έληγε στις 31-12-2012 κι έπρεπε να κατατεθεί 
άδεια ανανέωσης μέχρι τις 31-1-2013. Τώρα είμαστε στο 2014. 

Πρόεδρος: Και το 2013 πως λειτουργούσε; 
Κορωνάς: Προφανώς χωρίς άδεια, όπως λειτουργεί και τώρα. 
Επειδή όμως θα ισχυριστούν ότι δε γνώριζαν ότι πρέπει να καταθέσουν δικαιολογητικά 

μέχρι τις 31-1-2013, κάνουν σήμερα την αίτηση αυτή στο συμβούλιο.  



Αν θέλετε το θέμα να αναβληθεί και να το συζητήσουμε σε επόμενη συνεδρίαση, αφού 
εξετάσει η Υπηρεσία τα δικαιολογητικά από την αρχή και κάνει ένα ιστορικό διαφορετικό, 
γιατί θα είναι άδικο… 

Πρόεδρος: Η πρότασή μου είναι να αναβληθεί το θέμα. 
Δήμαρχος: Γνωρίζω ότι στην περίπτωσή τους υπήρχαν σοβαρά προβλήματα υγείας. 
Πρόεδρος: Η πρότασή μου είναι να αναβληθεί το θέμα και να επανεξεταστεί ο φάκελος 

από την Υπηρεσία. 
Π.Κωνσταντινίδης(σύζυγος Τ.Κωνσταντινίδου): Η άδεια της καντίνας ήταν στο όνομά 

μου για 25 χρόνια, αλλά λόγω σοβαρών προβλημάτων υγείας χρειάστηκε η σύζυγός μου να 
βγάλει νέα άδεια. Έχει χρειαστεί να κάνω κάποιες χειρουργικές επεμβάσεις και την εποχή που 
ήταν να κατατεθούν τα δικαιολογητικά για την ανανέωση της άδειας, χρειάστηκε να υποβληθεί 
σε χειρουργική επέμβαση κι η σύζυγός μου. 

Πρόεδρος: Για να βοηθήσω λιγάκι… Αν σήμερα πάρουμε απόφαση για το θέμα σας, 
αυτή θα πρέπει να είναι αρνητική.  

Γι’ αυτό το λόγο προτείνω να αναβληθεί το θέμα, να ελεγχθούν και τα δικαιολογητικά 
που λέτε στο υπόμνημά σας ότι υποβάλατε και να εξετάσουμε το θέμα σε επόμενη συνεδρίαση, 
γιατί θέλουμε να βοηθήσουμε. 

Συμφωνείτε με την πρότασή μου; 
Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 5-2-2014 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Θεόφιλου Κορωνά. 
2.- Την πρόταση του Προέδρου. 
3.- Το από 10/2/2014 κατατεθειμένο υπόμνημα της Τ.Κωνσταντινίδου. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.- Τις διατάξεις των άρθρων 65 και 94 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης), του 
άρθρου 1 του Ν. 2323/1995, των άρθρων 5 και 7 του Π.Δ. 254/2005 και του άρθρου 96 του 
Ν.3463/2006. 

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 
Αναβάλλει τη συζήτηση και λήψη απόφασης επί του 24ου θέματος «Έγκριση ή μη 

ανανέωσης της άδειας άσκησης υπαίθριου πλανόδιου εμπορίου της Τ.Κωνσταντινίδου». 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  54 / 2014 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Εμμανουήλ Γουναράς 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Α.  Λαζαρίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Β. Σταυροπούλου  Ι. Λιάτσιου  
Ε. Αρχοντάκη  Ι. Παπαδόπουλος  
Π. Παυλίδης  Ν. Αγγέλου  
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Χ. Γαϊτάνου     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Β. Λυκοστράτης     
Α. Δέλλας     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Γ. Σουμπέκας     
Κ. Παναγιωτίδης     
Δ. Γκέκα     
Α. Παπαδόπουλος  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  21-02-2014 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Α. Βασιάδης 
Ι. Σοφρόνωφ 
Γ. Μελιόπουλος 
Ι. Αγγέλογλου 
  
  
  
  

 
 

 
 
 
 
 


